
Vedení fakulty dne 5. 12. 2018 diskutovalo výsledky ankety k hodnocení 
výuky v letním semestru 2017-18. Anketa je vedením fakulty pravidelně 
sledována a její výsledky jsou předávány vedoucím kateder. 
 
V souvislosti s průběhem ankety bylo vedoucím kateder uloženo, aby 
se seznámili s hodnocením předmětů a s obsahem obecné části ankety 
a zajistili informovanost o možnosti vyučujících reagovat na její obsah. Vedení 
fakulty vítá účast v tomto kole ankety (10%) a zdůrazňuje potřebu účasti 
studentů v Děčíně a propagace ankety mezi studenty. Vedení fakulty ověřilo, 
že vedoucí kateder hodnocení výuky v anketě sledují. Na obsah ankety 
reagovalo 7 vyučujících. 
 
Studenty zmiňovaná připomínka k zajištění náhradních prostor za studovny 
využité pro jednorázové akce bude využita k vylepšení organizace vytížení 
prostor FJFI. Možnost vyjádřit se k činnosti kateder bude začleněna do ankety 
v její obecné části. Vedení fakulty souhlasí s podnětem uvedeným v anketě 
týkajícím se nastavení ankety. Tato záležitost a také další vývoj anketního 
systému jsou průběžně řešeny se správcem ankety. Vedení fakulty též 
ověřilo, že písemné zkoušky jsou katedrami řádně zajištěny, a vydalo pokyn, 
aby vedoucí kateder věnovali problematice dohledu nad organizací zkoušek 
zvýšenou pozornost. 
 


